



团号：8DHGH-JX



8天7晚

# 仙境江西

(杭州 | 建德 | 金华 | 上饶 | 葛仙村 | 衢州 | 绍兴)

4★  
当地酒店  
Local Hotel

## 第一天 吉隆坡 → 杭州

(机上用餐/晚)

乘坐豪华班机抵达杭州，由专业导游接机，前往【银泰in77时尚街区】+【帝王花园·柳浪闻莺】【西湖新天地】入住酒店休息。

酒店: 杭州森庭 或当地同级4★

## 第二天 杭州 (2小时) 建德 (1.5小时) 金华 (早/午/晚)

早餐后前往建德，游览严州府【梅城古镇，登古城墙，观富春江】午餐后前往【保宁门】、【万佛塔】(外观)、【金华火腿非遗馆】(周一闭馆)【夜观古城夜景】。

酒店: 金华嘉柏 或当地同级4★

## 第三天 金华 (2.5小时) 上饶 (早/午/晚)

早餐后前往【望仙谷景区】，被誉为现代清明上河图，参观青云桥，三叠水，望仙瀑布，迷津口，岩铺街市，特别安排夜景网红打卡。

酒店: 上饶福鑫 或当地同级4★

## 第四天 上饶 (3小时) 葛仙村 (早/午/晚)

早餐后前往【葛仙村度假区】(含来回登山缆车) 灵宝仙街，天境台，葛仙殿，夜间观看水幕电影+灯光秀。葛仙村度假区围绕葛仙山景区打造，以仙人葛玄在葛仙山的修行事迹为线索，融合道家的文化内核和要素，结合古典山水意境和道家审美再现了汉末仙翁葛玄在此生活修行的山村景象，以水、竹、村为创意元素，致力打造一个集生态旅游、休闲度假、商务会展和道文化体验的天然圣地和山村。

酒店: 沐鑫城市 或当地同级4★

## 第五天 葛仙村 (1.5小时) 衢州 (早/午/晚)

早餐后前往【药王山】因唐代著名医学家孙思邈长期隐居，因民间尊奉孙思邈为“药王”而得名。历代修建的宫观庙宇，使药王山成为著名的医宗圣地。【荆溪花海】四季都有不同品种的花在这里绽放，给了城市的人们一个欣赏花海的世外桃源。【南孔庙】北宋南渡时，衍圣公抱着宗器不远千里来到江南，就在衢州安家了，晚餐后，前往【水亭门街】。

酒店: 衢州友好 或当地同级4★

## 第六天 衢州 (3小时) 绍兴 (早/午/-)

(早/午/-)

早餐后前往绍兴【鲁迅故居】是革命家鲁迅先生早年成长、生活的故土，是市区保存最完好、最具文化内涵和水乡古城经典风貌的历史街区。

【三味书屋】是晚清绍兴府城内著名私塾，也是鲁迅12-17岁求学的地方，【中华孝德园】仿清代方阁式建筑。建筑整体造型古朴端庄、厚重、富丽堂皇是孝道文化品质的完美体现。景区以“孝文化”为主题。

前往【仓桥老街】。

酒店: 绍兴曼居 或当地同级4★

## 第七天 绍兴 (1小时) 杭州 (早/午/-)

(早/午/-)

早餐后前往【柯岩景区】(被誉为江南莫高窟) 有一千八百多年历史，以古越文化为内涵，古采石遗景为特色，融绍兴水乡风情、古采石遗景、山林生态于一体的风景名胜，随后返回杭州【大兜路历史文化街区】至今保留着香积寺石塔、国家厂址储备仓库、大量清末民初民居建筑等，是杭州老城历史风貌尚存的街区之一。【清河坊古街】古香古色的，行走在这些街巷之中，体会到的是一座城市的曾经的韵味。【杭州G20城市阳台+大小莲花亚运会主会场】由28片大花瓣和27片小花瓣组成。而每片“花瓣”也都不是实心的，而是架构了像网格一样的半透明“蝉翼”极具诗意。

酒店: 杭州森庭 或当地同级4★

## 第八天 杭州 → 吉隆坡 (早/机上用餐)

(早/机上用餐)

早餐后自由活动，送往机场，返回温暖的家。



Tour Code : 8DHGH-JX



行程特色  
Tour Highlights

- 梅城古镇 MeiCheng Ancient Town
- 葛仙村 GeXian Village
- 药王山 Mount YaoWang
- 望仙谷 Wang Xian Gu
- 鲁迅故居 Former Residence of Lu Xun

特色风味餐  
Special Cuisine

- 梅菜风味 MeiCheng Style
- 仙山风味 Fairy Mountain Style
- 衢州风味 QuZhou Style
- 铅山农家 QianShan Countryside
- 剁椒鱼头宴 Chili Fish Head Feast

8D7N

# WONDERLAND JIANGXI

(Hangzhou | Jiande | Jinhua | Shangrao | Gexian Village | Quzhou | Shaoxing)

DAY 1 KUALA LUMPUR → HANGZHOU (MOB / D)

Arrive in Hangzhou by luxury flight and be greeted by professional guide. Visit [In77 Fashion Street at Intime Department Store + Emperor Qianlong's Royal Garden] [West Lake New World] and then check in to the hotel for rest.

Hotel: Senting Hotel or similar local 4 ★

DAY 2 HANGZHOU (2HRS) JIANDE (1.5HRS) JINHUA (B / L / D)

After breakfast, head to Jiande to visit [Yanzhou Prefecture Meicheng Ancient Town] climb the ancient city wall, and admire the views of the Fuchun River. After lunch, proceed to Baoningmen, the [Pagoda of Ten Thousand Buddhas] (exterior view only) and the Jinhua Ham Intangible Cultural Heritage Museum (closed on Mondays). In the evening, [Enjoy the night view of the ancient city].

Hotel: Jiapai Hotel or similar local 4 ★

DAY 3 JINHUA (2.5HRS) SHANGRAO (B / L / D)

After breakfast, proceed to [Wangxiangu Scenic Area] Acclaimed as the modern version of the "Along the River During the Qingming Festival." Visit Qingyun Bridge, Sandie Waterfall, Wangxiangu Waterfall, Mijin Gate, and Yanpu Street Market, Special arrangements will be made for capturing popular night scene attractions.

Hotel: Fuxin Hotel or similar local 4 ★

DAY 4 SHANGRAO (3HRS) GEXIAN VILLAGE (B / L / D)

After breakfast, proceed [Gexian Village Resort] (include round-trip cable car ride) Visit Lingbao Xian Street, Tianjing Terrace, and Gexian Palace. Watch water screen movie and light show at night. It integrates the cultural essence elements of Taoism, combining classical landscape painting and Taoist aesthetics to depict the life and practice of the Han Dynasty immortal.

Hotel: Muxin City Hotel or similar local 4 ★

DAY 5 GEXIAN VILLAGE (1.5HRS) QUZHOU (B / L / D)

After breakfast, head to [Yaowang Mountain]. It's named Sun Simiao famous medical scientist from the Tang Dynasty, who lived in seclusion here for a long time. [Jingxi Flower Sea] different varieties of flowers bloom throughout the four seasons. [Nankong Temple] was established during the Northern Song Dynasty. During the Southern Migration, Duke Yan Sheng traveled a long distance to Jiangnan carrying the ancestral artifacts. After dinner, process to [Shuitingmen Street].

Hotel: Quzhou Youhao Hotel or similar local 4 ★

DAY 6 QUZHOU (3HRS) SHAOXING (B / L / -)

After breakfast, proceed to Shaoxing visit [Former Residence of Lu Xun] is the hometown where the revolutionary Lu Xun spent his early years. [Sanwei Bookstore] famous private school in the late Qing Dynasty in Shaoxing Prefecture, where Lu Xun studied from the age of 12 to 17. [Qing Dynasty building] Chinese Filial Piety Garden imitates the architectural style Qing Dynasty square pavilion [Cangqiao Old Street].

Hotel: Manju Hotel or similar local 4 ★

DAY 7 SHAOXING (1HRS) HANGZHOU (B / L / -)

After breakfast, head to [Keyan Scenic Area] known as the "Mogao Caves of Jiangnan," which has history over 1,800 years by ancient Yue culture. [Dadaolu Historical and Cultural] the Xiangji Temple Pagoda, National Silk Reserve Warehouse, and a large number of Qing and early Republican residential buildings are still preserved, that retains historical charm. [Qinghefang Ancient Street] is quaint and picturesque. Walking through can experience the former charm of the city. [Hangzhou G20 Urban Balcony and the main venue of the Asian Games] known as the Large & Small Lotus Flower Stadium, are composed 28 large & 27 small petals. Each "petal" is not solid but structured like a semi-transparent "cicada wing," imbued with poetic beauty.

Hotel: Senting Hotel or similar local 4 ★

DAY 8 HANGZHOU → KUALA LUMPUR (B / MOB)

After breakfast, free leisure time until your departure. Back to sweet home.

\* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 \* 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 \* 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。  
\* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. \* The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator. \* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.

联络方式 Contact :

价格 Price :

出发日期 Departure Date :